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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tudnak mondani Dunaharaszti lakóinak: miért 
kell elértéktelenedő, zajos és tehervonatoktól teljesen leterhelt környezetben élniük?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A Budapest-Belgrád vasútvonal építése rontja a környéken élők, különösen Dunaharaszti lakóinak
életminőségét, ezért érthetően nagy az ellenállás a lakosokban a beruházással kapcsolatban. A város
már most is nagy autóforgalmat bonyolít le nap mint nap, a személyszállító vonatok ritkán járnak, a
vasúti  átjárókban így is  végláthatatlan  a  feltorlódott  autók sora.  Az itt  élők,  ha  nehezen is,  de
megbarátkoztak  az  évtizedek  óta  erre  járó  napi  néhány  tehervagonnal,  azonban  a  tervezett
Budapest-Belgrád  vasúttal  lakókörnyezetük  teljesen  élhetetlenné  válik.  A  napi  akár  százas
nagyságrendű teherforgalom számukra azt jelenti, hogy óránként akár tíz tehervonat is átroboghat a
városon. Ez egyrészt  jócskán csökkenti  a vasúthoz közeli  ingatlanok értékét  (különösen azokét,
amelyek telkéből kisajátítanak egy részt a vasúti pálya építése érdekében), másrészt az eddiginél is
nagyobb, kezelhetetlenné duzzadó forgalom torlódásokat okoz, ráadásul nem javítja a közösségi
közlekedést, hiszen személyvonatok helyett tehervonatok járnak majd nagy számban.

A  Demokratikus  Koalíció  helyi  országgyűlési  képviselőjelöltjéhez,  Jánosi-Lesi  Ágotához
folyamatosan  érkeznek  a  kérdések  a  tárgyban  a  dunaharaszti  lakosoktól,  és  ezek  az  emberek
aggódnak a jövőjük miatt.  Féltik a nyugalmukat, féltik az ingatlanjaikat, és nem tudják, hogyan
alakul az életük a beruházás miatt.

Kérdezem Önt:

1. Miért  nem a személyi közlekedést fejlesztik inkább egy drága hitelből épített,  teherforgalmat
bonyolító, külföldi érdeket szolgáló beruházás helyett? 

2. Mit tudnak mondani Dunaharaszti lakóinak: miért kell elértéktelenedő, zajos és tehervonatoktól



teljesen leterhelt környezetben élniük? 

Budapest, 2021. július 14.
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